



Pièces	5 Pièces
Superficie	230 m²
Référence	1166979
Prix	Prix NC

Mougins

Maison à louer (06250)

Mougins - location meublée saisonniere ou hors saison jusqu'a fin juin- jolie maison moderne et meublée tout confort de 230 m2, au calme, comprenant : 4 chambres, 3 salles de bain, une cuisine américaine ouverte sur la salle à manger et le salon, une belle terrasse dinatoire. La villa est climatisée. Parking pour deux voitures. Piscine au sel (15x6.5m)entretien du jardin et de la piscine à la charge du locataire. Fibre optique.

Mougins -furnished seasonal rental or off season until end of june- beautiful modern furnished villa, very comfortable with a living surface of 230 m2, located in a residential and quiet area, including: 4 bedrooms, 3 bathrooms, an american kitchen opening onto the dining room and living room, a beautiful terrace to dine "al fresco"/ the villa has air conditioning, parking for two cars, pool with salted water (15x6.5m). Garden and pool maintenance in charge of the tenant. Fiber optic.

BERGMANS FIRST CHOICE PROPERTIES

85 bd Sadi Carnot - 06110 LE CANNET

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





www.maisonsetappartements.fr

